
Spotkania Zarządu | 1

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro Spotkania Zarządu | 1

12 lipca 2007

Spotkania Zarządu

Marszałek  Adam  Jarubas  spotkał  się  z  wójtem  Łącznej  Romualdem  Kowalińskim.  Rozmawiano  na  temat  fiszek
projektowych złożonych przez gminę do współfinansowania z Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2007 – 2013.
Gmina chce przeznaczyć fundusze na budowę szkoły i drogi.
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Inwestycji gminnych dotyczyło także spotkanie marszałka z wójtem gminy Miedziana Góra Maciejem Lubeckim.

Na temat współpracy samorządu województwa ze Związkiem Ochotniczych Straży Pożarnych marszałek Adam Jarubas
rozmawiał będzie z posłem Mirosławem Pawlakiem.

* * *

Fiszek projektowych złożonych przez gminę Łopuszno do współfinansowania z Regionalnego
Programu Operacyjnego na lata 2007 – 2013 dotyczyło spotkanie wicemarszałka Zdzisława
Wrzałki z wójtem Zdzisławem Oleksiewiczem.

* * *

Możliwości  dofinansowania  z  Ministerstwa  Kultury  i  Dziedzictwa  Narodowego  renowacji  XVI  –  wiecznego  Kościoła  w
Odrowążu dotyczyć będzie spotkanie ks. Marka Migockiego z Marcinem Perzem, członkiem Zarządu Województwa.

Na temat wsparcia finansowego na utworzenie hospicjum w Kałowie – Godowie z Marcinem Perzem, członkiem Zarządu
Województwa rozmawiał będzie ks. Czesław Wala, kustosz Sanktuarium Bolesnej Królowej Polski w Kałkowie-Godowie.


